

## Recht. Aanwinsten van UA — Periode 2005/04

### Recht

*La rédaction des normes juridiques, source de la métamorphose du droit?* / Dominique Gaurier. — Bruxelles : FUSL, 2003. — 108 p. — (Cahiers ; 20)

UFSIA: ReG 2.2 E-CERE:20

### Internationaal recht

*Genocide, crimes against humanity, war crimes: nullum crimen sine lege and the subject matter jurisdiction of the International Criminal Court* / Machteld Boot. — Antwerpen : Intersentia, 2002. — 708 p. — (School of human rights research series ; 12). — ISBN 90-5095-216-X

UFSIA: DEV 341 M-B 45891

*A instrument of market openness and good regulatory practice the notification procedure created by the Agreement on Technical Barriers to Trade.* — Luxembourg : 2004. — 38 p.

UFSIA: MAG-B 52648

*The International Criminal Tribunal for Rwanda, 2000-2001* / [edit.] André Klip ; [edit.] Göran Sluiter. — Antwerp : Intersentia, 2003. — 693 p. — (Annotated leading cases of international criminal tribunals ; 6). — ISBN 90-5095-319-0

UFSIA: DEV 341 M-B 45890:6

*Le règlement pacifique des conflits en Afrique: actes du colloque international organisé par la Faculté des sciences juridiques et économiques de Nouakchott et l'Université d'Artois(France) les 10 et 11 mai 2004.* — Rabat : 2004. — 107 p. — (Publications de la Revue marocaine d'administration locale et de développement: série Thèmes actuels ; 49). — Franse en Arabische tekst

UFSIA: DEV 32 M-B 45915

### Publiek recht. Staatsrecht. Administratief recht

*Genocide, crimes against humanity, war crimes: nullum crimen sine lege and the subject matter jurisdiction of the International Criminal Court* / Machteld Boot. — Antwerpen : Intersentia, 2002. — 708 p. — (School of human rights research series ; 12). — ISBN 90-5095-216-X

UFSIA: DEV 341 M-B 45891

*Comparative study on the collection of data to measure the extent and impact of discrimination within the United States, Canada, Australia, the United Kingdom and the Netherlands* / European Commission. Directorate-General Employment and Social Affairs. — Luxembourg : EC, 2004. — 96 p. — (Employment and social affairs ; 2004: 6). — ISBN 92-894-8301-6

UFSIA: MAG-C 16548

*Etude comparative de la collecte de données visant à mesurer l'étendue et l'impact de la discrimination aux Etats-Unis, Canada, Australie, Royaume-Uni et Pays-Bas* / Commission européenne. Direction générale de l'emploi et des affaires sociales. — Luxembourg : EU, 2004. — 102 p. — (Emploi & affaires sociales ; 2004: 3). — ISBN 92-894-8302-4

UFSIA: MAG-C 16552

*Fundamental rights in the external activities in the fields of justice and asylum and immigration in 2003* / EU Network of Independent Experts in Fundamental Rights. — Luxembourg : 2004. — 38 p. — (Thematic comment ; 2) ; (Fundamental rights series ; 3). — ISBN 92-894-7896-9

UFSIA: MAG-T 417:2

*Gender equality: striving for justice in an unequal world* / United Nations Research Institute for Social Development. — Geneva : EU, 2005. — 303 p., ill. — ISBN 92-9085-052-3

UFSIA: MAG-C 16555

*Le règlement pacifique des conflits en Afrique: actes du colloque international organisé par la Faculté des sciences juridiques et économiques de Nouakchott et l'Université d'Artois(France) les 10 et 11 mai 2004.* — Rabat : 2004. — 107 p. — (Publications de la Revue marocaine d'administration locale et de développement: série Thèmes actuels ; 49). — Franse en Arabische tekst

UFSIA: DEV 32 M-B 45915

*The values of bureaucracy* / [edit.] Paul du Gay. — Oxford : Oxford University Press, 2005. — 345 p. — ISBN 0-19-927545-9 ; ISBN 0-19-927546-7

UFSIA: LZ 658.01 G-GAY 2005

### Strafrecht

*Activiteitenverslag: synthese* / Vast Comité van Toezicht op de Politiediensten [Brussel]. — Brussel

UFSIA: Recht  
(2003)

*Genocide, crimes against humanity, war crimes: nullum crimen sine lege and the subject matter jurisdiction of the International Criminal Court* / Machteld Boot. — Antwerpen : Intersentia, 2002. — 708 p. — (School of human rights research series ; 12). — ISBN 90-5095-216-X

UFSIA: DEV 341 M-B 45891

*The International Criminal Tribunal for Rwanda, 2000-2001* / [edit.] André Klip ; [edit.] Göran Sluiter. — Antwerp : Intersentia, 2003. — 693 p. — (Annotated leading cases of international criminal tribunals ; 6). — ISBN 90-5095-319-0

UFSIA: DEV 341 M-B 45890:6

*Quand dire, c'est punir: essai sur le jugement pénal* / Michel van de Kerchove. — Bruxelles : FUSL, 2005. — 330 p. — (Publications des Facultés universitaires Saint-Louis ; 101). — ISBN 2-8028-0158-9

UFSIA: MAG-B 52713

*OLAF en internationale samenwerking: bestrijding van fraude en transnationale criminaliteit* / Europees Bureau voor Fraudebestrijding. — Luxemburg : EC, 2004. — 79 p. — ISBN 92-894-7868-3

UFSIA: MAG-B 52645

*Voor een verantwoorde, transparante, democratische politiezorg = Pour une police responsable, transparente, démocratique* / [edit.] Giles, L. Bourdoux ; [edit.] Henri Berkmoes ; [edit.] André Vandoren. — Brussel : Politeia, 2004. — 747 p.

UIA: RECH 343 L-B-BOUR 2004

UFSIA: SR XII A 20

UFSIA: MAG-B 52715

## Burgerlijk recht

*Erfenissen, schenkingen en testamenten: commentaar met overzicht van rechtspraak en rechtsleer* / [edit.] Maria Coene ; e.a. — Antwerpen : Kluwer, 1988. — 3 v. — Met Erfenissen, schenkingen en testamenten: kernpunt ; Losbladig. — ISBN 90-6321-497-9

UIA: RECH 347.6 L-B-COEN 88

1-3

UIA: RECH-COEN

1997-

UFSIA: SR 5 ERF 12

1-3

*Vermogensplanning met effect na overlijden: erfrecht en testament* / [edit.] Alain Verbeke ; [edit.] Frank Buyskens ; [edit.] Henri Derycke. — Brussel : Larcier, 2005. — 371 p. — (Handboek estate planning ; 5). — ISBN 2-8044-1407-8

UIA: RECH 347.6 L-B-VERB 2004

UFSIA: V-CB

## Handelsrecht. Economisch recht. Financieel recht. Vennootschapsrecht

*Vermogensplanning met effect na overlijden: rechtspersoon* / [edit.] Alain Verbeke ; [edit.] Henri Derycke ; [edit.] Dirk van Gerven. — Brussel : Larcier, 2005. — 178 p. — (Handboek estate planning ; 6). — ISBN 2-8044-1408-6

UIA: RECH 347.6 L-B-VERB 2004

UFSIA: V-CB

## Gerechtigd privaatrecht

*Quand dire, c'est punir: essai sur le jugement pénal* / Michel van de Kerchove. — Bruxelles : FUSL, 2005. — 330 p. — (Publications des Facultés universitaires Saint-Louis ; 101). — ISBN 2-8028-0158-9

UFSIA: MAG-B 52713

## Openbaar bestuur

*Quality matters: seeking confidence in evaluating, auditing, and performance reporting* / [edit.] Robert Schwartz ; [edit.] John Mayne. — New Brunswick, N.J. : Transaction, 2005. — 332 p. — (Comparative policy evaluation series ; 11). — ISBN 0-7658-0256-2

UFSIA: DEV 338.58 M-B 45913